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Időrendi bontás: 

 2015.01.14: Fizikai Intézeti Tanács 

 2015.01.22-24: Educatio kiállítás 

 2015.01.29: Választmány 

 2015.01.30: Nyílt nap 

Mindennapi teendők és delegáltságok: 

Az előző küldöttgyűlés óta habár eltelt két hónap, de a vizsgaidőszak miatt nem történt sok minden. 

Mindennapi teendőimet elláttam. A vizsgaidőszak elején és a végén mindig felszaporodnak a 

hallgatói kérdések, ezekre válaszolgattam és a félreértéseket eloszlattam. A levelező listákat 

folyamatosan kezeltem. Mind az ELTE-s oktatóktól, mind a Wigner kutatóintézet által meghirdetett 

specikről próbáltam informálni a levelező listán a hallgatókat, mivel sokszor felhozott probléma, hogy 

a hallgatók nem értesülnek a meghirdetett speciális előadásokról. Habár már sikerült elérni, hogy sok 

oktató engem keressen, ha terjeszteni akar egy kurzust, de még így is tűnnek el hasznos specik a 

„minden további intézményi tárgy” sűrűjében. A továbbiakban egyeztetek a Fizikai Intézettel az 

ügyben, hogy megvalósulhasson a korábban már intézeti tanácson megbeszélt speci lista, hogy ne 

keljen a levelező listákat terhelni vele. 

A delegáltságaimat sajnos nem töltöttem be makulátlanul. A januári intézeti tanácson nem tudtam 

megjelenni és a hónap végi választmányról is sokat késtem, ezekért elnézést kérek és a jövőben az 

ilyesmit próbálom elkerülni. 

Educatio és Nyílt nap 

Educatio kiállításra 3 hallgató volt fizika szakról. Én személy szerint nem voltam jelen, mivel 

nem is voltam Budapesten és vizsgákra készültem éppen. 

A nyílt napra a programtervet éppen időben sikerült elkészíteni. Sikerült 4 laborral is 

beszélni, de sajnos betegség és más okok miatt csak két labor vett részt a 

laborlátogatásainkban. Eleinte azt hittem, hogy kevés lesz, de végül egészen ideális lett 

tekintve, hogy hány hallgató maradt a laborlátogatásokra. A laborcsoportok nagyjából 

időben és az oktatóktól kért létszámban megjelentek az adott laborokban. A fizika pulthoz az 

intézettől kértem és kaptam kísérleti eszközöket. Az előadások se zajlottak gördülékenyen. 

Betegség miatt egy hosszabb előadás elmaradt. Hogy gördülékenyek menjenek az előadások, 

fel kellett cserélni pár előadást a programhoz képest. Hogy a laborlátogatásokig ne legyen túl 

nagy szünet, tartottam egy bő fél órás előadást arról mire számíthatnak akkor, ha ide járnak 



egyetemre. Habár sokat kellett rögtönözni, de végül véleményem szerint egy sikeres nap volt 

és több megkérdezett középiskolás pozitívan nyilatkozott a nyílt napról. 

Programok: 

A legutóbbi Mafihe EHB elnökségin részt vettem, és egyeztettünk, hogy milyen programokat 

szeretnénk és körülbelül mikor az év során, tehát már kezd letisztulni a teljes féléves 

programterv. Először is következő héten rendezzük meg a farsangot a kémia és a földrajz-

földtudomány szakterülettel közösen. Az elkövetkezendő egy-két héten belül egy gólyatábor 

megbeszélést is össze akarok hívni, ahol miután megbeszéljük az alapvető koncepciókat a 

táborról, döntünk a tábor főszervezőiről is. 

Ha bármi kérdésetek van a beszámolómmal kapcsolatban, akkor azt tegyétek fel 

küldöttgyűlésen vagy írjatok a fizikaszk@ttkhok.elte.hu címre. 

 Hegedüs Dávid 

 fizikaszk@ttkhok.elte.hu 

 Fizika Szakterületi koordinátor 

 ELTE TTK HÖK 

mailto:fizikaszk@ttkhok.elte.hu
mailto:fizikaszk@ttkhok.elte.hu

